

8天内蒙古冬季风情游 8 Days Inner Mongolia Adventure REPORTED ! nentition in

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

全程不购物

- ▶ 大同
- 历史最悠久的"九龙壁"
- 四大名窟之一的云冈石窟+电瓶车
- ▶ 呼和浩特
- 内蒙古博物院(周一闭馆)
- 大召寺
- 塞上老街
- 响沙湾
- ▶ 鄂尔多斯
- 成吉思汗陵+电瓶车
- 康巴什新区
- ▶ 响沙湾+ 缆车:居中国各响沙之 首,被称为"响沙之王"
- ◇ 体验沙漠滑雪



风味餐

- 烧卖风味
- 蒙古涮锅风味
- 焖面风味
- 刀削面风味



住宿

● 全程当地五星级标准酒店 特别安排入住:响沙湾莲花度假酒店

张家口:国际酒店或同级 呼和浩特:希尔顿欢朋酒店或同级 鄂尔多斯:双满贵都酒店或同级 大同:柳莺酒店或同级

☞ 必须自费项目

非遗烫毡画+沙漠套票(骑骆驼+过沙车)+蒙古涮锅 +福包= RMB600/PAX



第一天:新加坡→北京-张家口 (晚餐) 今天您乘坐飞机飞往中国北京,抵达后接机 乘车前往河北张家口或素有塞北江南美誉的 大同。

第二天: 张家口-呼和浩特 (早/午/晚餐) 前往内蒙古首府,有青色之城美誉的呼和浩 特,抵达后参观大召寺,中國內蒙古一座大 藏傳佛教寺院,屬於格魯派(黃教)。是呼和 浩特最早建成的黃教寺院,之后塞上老街 (自由活动)緊挨大召寺,是每一個來呼和 浩特旅遊的遊客的必遊之處。每一個古城都 會有一條明清仿古特色街一樣,塞上老街 獨特之處在於其濃厚的蒙古遊牧民族底蘊。

第三天: 呼和浩特市内游览 (早/午/晚餐) 参观内蒙古博物院(周一闭馆) 伊利健康智慧谷(周一闭馆)中国最大乳品 企业。

宽巷子回族美食街感受当地人生活。 **特别安排:** 蒙古涮锅风味

第四天: 呼和浩特-响沙湾(3H)

(早/午/晚餐) 早餐后,赴库布齐沙漠游览响沙湾(含缆车,乘坐勇士车入住莲沙岛,全天候沙莲厅饮品吧畅饮(特调鸡尾酒、饮料、水果、小食及点心不限量).响沙湾居中国各响沙之主"。响沙湾在蒙语中被称为"响沙之王"。响沙湾在蒙语中被称为"布热芒哈",意思是"带喇叭的沙丘"。高大的沙丘呈月牙形状约有80多米高,横有数公里,金黄色的沙坡掩映在蓝天白云下,最少一种茫茫沙海入云天的壮丽景象,好似一条金黄色的卧龙。体验沙漠滑雪(含雪鞋,雪杖,雪板,不含:滑雪服,手套)**参考雪季日期11月20日-次年2月10日,请以实际为准)

必消自费:沙漠套票(骑骆驼+过沙车等)

第五天:响沙湾-鄂尔多斯 (早/午/晚餐) 早餐后乘车赴国家 AAAA 景区"一代天骄" 的长眠之地——成吉思汗陵+电瓶车,后 参观"鬼城"—康巴什新区,新區城市建 設堅持舒展、生態、宜居的思想,充分體 現地域特色、民族風貌,草原文化和人與 自然的和諧,結合逶迤起伏、依山傍水的 地形,突出了城市唯一性。

第六天: 鄂尔多斯 - 布拉格草原- 呼和浩特(4.5h) (早/午/晚餐) 布拉格草原: 蒙古袍拍照,熬奶茶。

冬季的大草原全部为冰雪所覆盖,不仅可以欣赏满天飞雪,无边雪原,感受"潜力冰封,万里飘雪"的意境, 草原上的白雪皑皑,风景如画,是冬季旅游的好去处。 美岱召,它是仿中原汉式,融合蒙藏风格而建,美岱召作为大明金国"都城",是阿拉坦汗和三娘子的"皇城"。依山傍水,在建筑上更有独特的风格

蒙亮民族风情园

第七天: 呼和浩特-大同 (早/午/晚餐) 早餐后, 乘车返回大同, 抵达后前往历史最 悠久的"九龙壁", 接着游览中国四大名窟 之一的云冈石窟+电瓶车。位于山西省大同 市的云冈石窟, 有窟龛 252 个, 造像 51000 余尊, 代表了公元 5 世纪至 6 世纪时中国杰 出的佛教石窟艺术。其中的昙曜五窟, 布局 设计严谨统一, 是中国佛教艺术第一个巅峰 时期的经典杰作。大同古城

第八天:大同-北京→新加坡 (早餐) 今天将乘车前往北京,然后搭乘飞机,飞返 美丽的家园新加坡。



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

Datong

- -Nine Dragon Wall
- -Yungang Grottoes

Hohhot

- -Mongolia Museum
- -Dazhao Monastery
- -Sai Shang Old Street
- -XiangShawan

Ordos

- -Mausoleum of Genghis Khan
- -Kangbashi New District
- Xiangshawan + Cable Car
- ♦ Experience Desert Skiing



ACCOMMODATION

Local 5* hotel

**Special upgrade: Xiangshawan Lotus

Resort Hotel

Zhangjiakou: International Hotel or

similar

Hothot: Hampton by Hilton or similar Ordos: Shuangman Guidu International

Hotel or similar

Datong: Willow Ying Hotel or similar

Compulsory Tour

Intangible Cultural Heritage: Burned Felt Painting + Desert Package (Camel riding + Sand cart) + Mongolian Hot Pot + Blessing Bag = RMB 600/Pax



DAY 1: Singapore→Beijing - Zhangjiakou (D)
Assemble at Changi Airport for your flight to
Beijing. Upon arrival, you'll proceed to
Zhangjiakou/Datong.

DAY 2 : Zhangjiakou - Hohhot (B/L/D)

After breakfast, you will start today journey. You will visit **DaZhao Monastery**, a Tibetan Buddhist monastery of the Gelugpa order in the city of Hohhot, Inner Mongolia in North China. After which you will proceed to **SaiShang Old Street Free and Easy**. The uniqueness of Saishang Old Street lies in its strong Mongolian nomadic heritage.

DAY 3: Hohhot (B/L/D)

Visit the **Inner Mongolia Museum** (closed on Mondays)

Yili Health and Wisdom Valley (closed on Mondays) is China's largest dairy company. Kuanxiangzi Muslim Food Street to experience the life of local people.

Special arrangement: Ice-boiled mutton flavor

Day 4: Hohhot- Xiangshawan (B/L/D)

After breakfast, go to Kubuqi Desert to visit Xiangshawan (including cable car, take the Warrior Car to stay at Liansha Island, and enjoy yourself at Shalian Hall Beverage Bar (all day free flow of special cocktails, drinks, fruits, snacks and desserts). Experience desert skiing (including snowshoes, poles, snowboards, excluding: ski suits, gloves) **Reference snow season date November 20 - February 10 of the following year, please refer to the actual situation)

Compulsory Tour: Desert package (camel riding + roller coaster, etc.)

Day 5: Xiangshawan - Ordos (B/L/D)

After breakfast, we will drive to the national AAAA scenic spot, the resting place of "a great hero" - Genghis Khan Mausoleum + eco car, and then visit the "ghost town" - Kangbashi New District. The urban construction of the new district adheres to the ideas of stretching, ecology and livability, fully reflecting the

regional characteristics, ethnic style, grassland culture and the harmony between man and nature, combined with the winding and undulating terrain, surrounded by mountains and rivers, highlighting the uniqueness of the city.

Day 6: Ordos - Prague Grassland - Hohhot (4.5h) (B/L/D)

Prague Grassland: Take photos in Mongolian traditional constume, and make milk tea. The snow on the grassland is picturesque and is a good place for winter tourism.

Meidaizhao, Surrounded by mountains and rivers, the architecture has a unique style, then return to Hohhot

Mengliang National Customs Park

Day 7: Hohhot- Datong (B/L/D)

After breakfast, you will take coach back to Datong. Upon arrival, visit the oldest historical site, the "Nine-Dragon Wall." Then, visit Yungang Grottoes (Include Eco Car). The Yungang Grottoes are ancient Chinese Buddhist temple grottoes near the city of Datong in the province of Shanxi. They are excellent examples of rock-cut architecture and one of the three most famous ancient Buddhist sculptural sites of China. Datong Ancient Town.

Day8 Datong - Beijing → Singapore (B)After breakfast, you will take flight back to Singapore.









REMARKS:

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details. 备注:
- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险.

祝君旅途愉快!!!

HAVE A NICE TRIP!!!